

類別	位置	尼斯10版(2015)修正版類別注釋的修正	
		英文	中文
12	Explanatory Note 註釋	Under "This class does not includes, in particular:" add " – certain special vehicles not for transportation purposes (consult the Alphabetical List of Goods); "	本類在「特別不包括：『增加』-非以運輸為目的之某些特定交通工具（參閱字母序分類表）」
16	Explanatory Note 註釋	Under "This class does not include, in particular:" replace " – colours (Cl. 2); " with " – paints (Cl. 2); "	本類在「特別不包括：『–顏料(第2類)』修改為『–塗料(第2類)』」
42	Explanatory Note 註釋	Under "This Class includes, in particular:" replace " – the services of engineers who undertake evaluations, estimates, research and reports in the scientific and technological fields; " with " – the services of engineers <u>and scientists</u> who undertake evaluations, estimates, research and reports in the scientific and technological fields <u>(including technological consultancy);</u> "	本類在「特別包括：『–從事科學與技術領域之評估、估價、研究及報告之工程師服務』修改為『–從事科學與技術領域之評估、估價、研究及報告之工程師及科學家服務（包括技術諮詢服務）』
45	Explanatory Note 註釋	Under "This Class includes, in particular:" replace " – services rendered by lawyers to individuals, groups of individuals, organizations and enterprises; " with " – services rendered by lawyers, <u>legal assistants, and personal advocates,</u> to individuals, groups of individuals, organizations and enterprises; "	本類在「特別包括：『–由律師為個人、組織、團體、企業提供的服務』修改為『–由律師、法律助理及私人法律顧問為個人、組織、團體、企業提供的服務』」